

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 070/22-23
「我敢·我想」工作體驗計劃

敬啟者：

為協助同學有效地進行職業生涯規劃，本校將舉辦「我敢·我想」工作體驗計劃。透過小組活動、日營訓練及行業參觀，讓同學增加自我認識，並認識工作世界，以計劃未來前路。有關活動詳情臚列如下：

活動日期：	小組活動	3月6、13日 4月17、24日 5月8、15日(星期一)
	日營訓練	5月20日及6月24日(星期六)
	行業參觀	7月8日及7月15日(星期六)
	工作實習	7月24日至8月6日，共十天實習期。
活動時間：	小組活動	下午4:00 – 下午5:30
	日營訓練	上午9:00 – 下午5:00
	行業參觀	
	工作實習	每名學生之實習時間不同，詳情將另行通知。
地點：	學校5C課室及參觀地點待定	
費用：	全免(每名學生\$7,900，全數由學校資助。)	
備註：	1. 東華三院職員會於實習首天帶學生上班，其餘日子，學生需每天自行準時到達實習機構上班。 2. 如在實習期間教育局宣佈因天氣關係停課，學生不用前往實習。 3. 學生如需請病假，應最遲於上班時間前半小時致電實習機構督導及負責社工。 4. 如學生於計劃期內表現良好及必須完成十天實習期，可得實習津貼\$3,000，以補助實習期間之交通及膳食開支。	

請貴家長鼓勵及支持貴子弟參與是次計劃，並於二月十七日(星期五)或之前將已填妥之回條逕交麥珮瑩姑娘，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電2479 2709與社工麥珮瑩姑娘聯絡。

此致
貴家長



東華三院馬振玉紀念中學校長


(陳妙霞) 謹啟

二零二三年二月九日

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 070/22-23
「我敢·我想」工作體驗計劃

班號: _____

敬覆者:

本人* 同意 / 不同意敝子弟 _____ 班學生 _____ 參加「我敢·我想」工作體驗計劃，並已知悉上述通告之內容。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署: _____

家長姓名: _____

家長聯絡電話: _____

學生聯絡電話: _____

二零二三年 月 日

請刪去不適用之選項 簽妥之回條請交回麥珮瑩姑娘處理

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Activity Circular 070/22-23
'Find My Way' Work Experience Programme

9th February 2023


Dear Parents

In order to arouse students' awareness of career-planning, the school has organised a work experience programme. Through group work, training and site visits, students can understand more about career planning and gain self-awareness through various activities and find their way for future career. Details are as follows:

Date	Group work	March 6, 13, April 17, 24 & May 8, 15 (Monday)
	Day camp	20 May and 24 June 2023 (Saturday)
	Site visits	8 July and 15 July 2023 (Saturday)
	Internship	24 July to 6 August (10 days in total)
Time	Group work	4:00pm – 5:30pm
	Day camp & site visits	9:00am – 5:00pm
	Internship	To be confirmed
Venue	5C Classroom and site visits to be confirmed	
Fee	Free of charge (Full subsidy of \$7,900/student will be sponsored by our school.)	
Remarks	<ol style="list-style-type: none">1. Staff from TWGHs will escort students to the designated venues on the first day. Afterwards, students should go to work by themselves and report duty on time.2. If the EDB announces class suspension of all schools due to poor weather conditions, students DO NOT have to work.3. Students have to call the Social Worker and the internship organisation at least 30 minutes before the reporting time if they need to take a day off.4. Allowance of \$3000 would be granted if students completed all 10-day internship with satisfactory performance.	

Please return the signed reply slip by 17th February 2023 (Friday) to Ms. Mak Pui leng (the school Social Worker). Please feel free to contact Ms. Mak Pui leng on 2479 2709 if you have any questions.

Yours sincerely,



Chan Miu Ha
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.